
 
 
 
 

 
 

 

 
 

Kära IW-medlemmar 

Tack för att ni valde mig som årets vice rådspresident. Jag ska göra allt jag kan för att leva 
upp till era förväntningar och förbereda mig för de kommande åren som rådspresident och 
nationalrepresentant. Jag upprepar något av det jag svarade på frågan varför jag ville bli vice 
rådspresident och vad jag tycker är styrkan med Inner Wheel. 

Inner Wheel är viktigare än någonsin idag. Kraften och sammanhållningen inom Inner Wheel 
är stark men den måste vårdas och utvecklas. Kvinnor i hela världen kan tillsammans 
åstadkomma underverk när vi håller samman och jobbar mot samma mål. Var och en oss 
kan bidra på sitt sätt till utvecklingen inom Inner Wheel, genom att vara medlem, värva nya 
medlemmar, tala väl om oss, dela med sig av sina yrkeskunskaper, intressen och nätverk. 
Jag vill bidra till utvecklingen av Inner Wheel genom mina kunskaper och jag vill förstås också 
dela med mig av min övertygelse att vi tillsammans kan åstadkomma förändringar över hela 
världen. 

Jag ser fram emot valet av nytt internationellt projekt och hoppas att orden Internationellt 
förståelse ska bli ännu tydligare och vad vår närvaro i FN betyder. 

Det personliga mötet och goda samtalet är viktigt och betyder mycket och jag ser fram emot 
att vi ses under året. 

Med varma IW-hälsningar 

Agneta Svensson 
vRP 2018-2019 

 

 

 


